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Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren
Dato: 1. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 375
Af funktionærloven fremgår det, at en arbejdsgiver har mulighed for at få udbetalt 
supplerende lønrefusion fra den lovbaserede barselsudligningsordning. Mener 
ministeren fortsat, at arbejdsgiveren skal have mulighed for at fravælge 
udbetalingen, selvom arbejdsgiveren er tvunget til at indbetale til ordningen? I 
bekræftende fald bedes ministeren oplyse baggrunden herfor.

Spørgsmål 376
Kan ministeren oplyse, hvor stort et beløb der er opsparet via 
barselsudligningsordningen, samt hvor meget der hhv. er indbetalt fra firmaerne 
og udbetalt til barsel siden 1. januar 2005?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på LeifLahn.Jensen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Knud Kristensen

formand.
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